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Slovo úvodem… 

Vážení spoluobčané, v ruce držíte druhé vydání našeho občasníku, jehož převažující obsahovou náplní jsou informace 

týkající se nových voleb do obecního zastupitelstva. Toto vnímáme jako velmi významnou událost, která ovlivní 

směřování obce v budoucích letech, formu jejího rozvoje a kvalitu našeho společného života v ní. 

Asi už není žádné tajemství to, co již bylo koneckonců oficiálně zveřejněno Magistrátem města Kladno v „Přehledu 

kandidátních listin podaných registračnímu úřadu Kladno pro nové volby do Zastupitelstva obce Velké Přítočno“, že 

naše sdružení nezávislých kandidátů je zaregistrováno do voleb v naší obci jako jediné. Rozhodnutí konkurenčního 

a v obci doposud vládnoucího „Sdružení nezávislých kandidátů ve Velkém Přítočně“ nekandidovat sice nerozumíme, 

ale respektujeme ho. 

I přesto, že v nových volbách nebudete mít jako voliči možnost výběru z více kandidátek s různými volebními programy, 

nerezignujte prosím na možnost přijít k volbám a vyjádřit důvěru v naše sdružení nebo i konkrétního kandidáta nebo 

kandidáty, které „zakřížkujete“. Volební účast je pro nás velmi důležitá, protože vypovídá o oprávněnosti uděleného 

mandátu k realizaci našeho volebního programu. 
 

Přistupte tedy k volbám se vší svou odpovědností a chcete-li, abychom námi proklamovaný volební program 

zrealizovali (seznámit se s ním můžete na www.nasepritocno.cz), PŘIJĎTE k volbám a aktivně VOLTE!  
 

Za Váš odpovědný přístup předem velmi děkuji! Váš spoluobčan, Jaroslav Hráský 

(autor: JaH) 

 

Předvolební seznamka… 

I když naše jména i tváře jsou jistě většině našich spoluobčanů dobře známy, přesto si dovolíme nás v této předvolební 

době krátce připomenout a trochu i dopředstavit: 

 

Ing. Jaroslav Hráský, 54 let 
 

Profese: 

Ač vystudovaný strojař, zakotvil jsem 

v roce 1994 v bankovním sektoru a v něm 

se pohybuji na různých pozicích v oblasti 

řešení úvěrových rizik v bankách dodnes. 

Osobní život: 

Narodil jsem se na Kladně a tam i do svých 30 let žil. 

Šťastně ženatý s manželkou Petrou jsem již přes 28 let. 

Ještě v Kladně se nám narodila dcera Tereza (25) 

a v Přítočně, kam jsme se přestěhovali v roce 2000, se 

nám narodil syn Jakub (21). Celý můj život je významně 

ovlivněn sportovním a týmovým duchem, mám rád sporty 

všeho druhu a také společnost dobrých lidí, což se 

samozřejmě promítlo do mých volnočasových aktivit. 
 

Koníčky: 

Tím nejzásadnějším vždy byl fotbal. Hraji ho aktivně již od 

svých 6 let a zahraji si ho rád i nyní, i když už jen 

rekreačně. 13 let jsem se jako předseda klubu snažil 

přispět k rozvoji přítočenského fotbalového SK. Miluji 

kolovýlety, lyže (poslední dobou spíše běžky) a protože 

jsem „ryba“, tak i voda je můj živel. 

Příjemně strávené chvíle zažívám také s hudbou, a to jak 

jejím pasívním poslechem, tak i při hře na kytaru, u 

ohníčku, v hospodě, prostě kdekoliv, ale hlavně s přáteli! 

Miroslav Dušek, 50 let 
 

Profese: 

Automechanik. 

Osobní život: 

Ženatý, dvě dospělé děti. 

Koníčky: 

Hudba, jízda na kole, výlety na motorce. 
 

Václav Hanf, 45 let 
 

Profese: 

Výrobní ředitel. 

Osobní život: 

Šťastně ženatý, tři báječné dcery 

a čistokrevný oříšek Richard. 

Koníčky: 

Sport všeho druhu, hudba, historie (hlavně česká), 

literatura, divadlo, památky, turistika, víno. 
 

Hana Dudáčková, 61 let 

 

Profese: 

OSVČ – účetní. 

Osobní život: 

Šťastně rozvedená, užívám si vnoučata. 

Koníčky: 

Pes, turistika a cestování. 

 

http://www.nasepritocno.cz/
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Kateřina Procházková, 38 let 

 

Profese: 

Vystudovala jsem obor Management 

obchodu, ale během školy jsem si 

vyzkoušela práci v gastronomii, která mě 

bavila krásných 16 let. Nyní jsem zakotvila 

v obchodním sektoru, jako referentka prodeje ve 

stavebninách. 
  

Osobní život: 

Krom mého manžela Michala a dvou dcer je můj život 

spojený se Sokolským táborem, na který jsem již jezdila 

jako malá holka. 
 

Koníčky: 

Baví mě cestování a zdolávání osobních výzev. 

 

Ing. Jan Matoušek, 48 let 

 

Profese: 

V roce 1999 jsem absolvoval stavební 

fakultu ČVUT. Od té doby jsem stavařinu 

poznal z mnoha pozic. Krátce jsem 

pracoval v projekci, poté jako 

stavbyvedoucí i jako technický dozor. V současné době 

vedu menší stavební firmu a věnuji se technickým 

dozorům a stavebně-technickým posudkům. Také se 

věnuji oceňování stavebních prací a oceňování 

nemovitostí. 
 

Osobní život: 

Jsem 15 let šťastně ženatý s manželkou Hankou. Naší 

rodinu tvoří dva synové, dvě dcery a malý vnouček. 
 

Koníčky: 

Rád trávím čas s rodinou a přáteli. Mám rád sport, dříve 

aktivní, dnes více jako divák. Rád také odpočívám při 

práci na zahradě. 

 

Alena Haušildová, 65 let 

 

Profese: 

Mým osudovým povoláním se stalo vše, 

co se týká výpočetní techniky – dnes 

informačních technologií. Pracovala jsem 

16 let v PZO MOTOKOV. Z operátorky 

jsem přesedlala na programování a uvádění nové 

techniky do provozu – překlady, metodické postupy 

a školení uživatelů. Posléze jsem v rámci 30 let podnikání 

pro obce v témže oboru, musela zapojit i své 

středoškolské ekonomické vědomosti v oblasti účetnictví, 

rozpočtu, mezd a dalších agend. V současné době již jen 

vypomáhám lektorskou činností. 
 

Osobní život: 

Do svých 18 let jsem žila v Praze. Prožila jsem šťastné 

dětství s přísnými, důslednými rodiči, kteří mě vedli lásce 

k přírodě, hudbě, zpěvu, tanci, divadlu a umělecké 

fotografii. Protože jsem ale byla vždy tak trochu rebelka, 

brzy jsem se osamostatnila. Po několikaleté známosti 

jsem se provdala za Richarda Haušilda a spojila tak svůj 

život s Velkým Přítočnem. Spolu jsme vychovali syna 

Martina a v loňském roce oslavili společných šťastných 

40 let. Díky vzájemné toleranci, podpoře a pozitivnímu 

přístupu k životu překonáváme úskalí, s kterými se jistě 

setkává každý z nás. 
 

Koníčky: 

Miluji přírodu, hlavně les se vším, co je nám schopen 

poskytnout. Ticho, klid a sbírání všeho co nám nabízí 

k snědku, i když houby a borůvky mám nejraději. Ráda 

pracuji s dětmi i dospělými. Baví mne aktivitní práce pro 

obec, které jsem se již měla možnost věnovat po dobu 18 

let. Stále se ráda učím novým věcem a těší mne, když se 

setkám s někým, kdo je schopen můj život obohatit 

zkušenostmi, postřehy i humorem. 

 

Ing. Magda Pýchová, 64 let 

 

Profese: 

Na Vysoké škole ekonomické jsem 

studovala IT, ale velice záhy jsem zjistila, 

že mě daleko více láká práce s lidmi. Po 

mateřské dovolené jsem začala pracovat 

v oblasti obchodu a marketingu, kde jsem poté pracovala 

na manažerských pozicích v mezinárodních korporacích 

i malých českých firmách 25 let. V roce 2000 jsem si 

založila vlastní firmu se zaměřením na zprostředkování 

obchodu s Dálným Východem a na obchodní 

a marketingové poradenství. 

Před třemi lety jsem se setkala s transformativním 

koučinkem, který mě převrátil život na ruby v tom 

pozitivním slova smyslu a rozhodla se jím zabývat 

profesně. Po intenzivním ročním studiu pracuji jako 

transformativní koučka s jednotlivci i ve firmách. 

Pomáhám lidem a firmám najít cestu ke spokojenému 

a naplněnému životu a prosperitě. 
 

Osobní život: 

Narodila jsem se ve Slaném, pak jsem žila v Kladně až 

do roku 1999, kdy jsem se přestěhovala do Velkého 

Přítočna. Žiji tady 23let a velmi zde oceňuji klidné 

prostředí k životu s blízkostí Kladna i Prahy, které nabízejí 

společenské i pracovní příležitosti. 

Mám dva sourozence a syna Honzu, který žije s rodinou 

v Berlíně. 
 

Koníčky: 

Při své práci jsem často cestovala po celém světě 

a cestování se stalo mojí celoživotní vášní. Miluji 

poznávání nových národů a kultur. Díky tomu se zajímám 

o východní filosofie, které mají jiný pohled na smysl 

i hloubku života než naše západní civilizace. Ráda čtu, 

sleduji zajímavé filmy. K mým oblíbeným činnostem patří 

také tanec. 
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Novinky – důležité události 

• Opakované volby do obecního zastupitelstva ve Velkém Přítočně – sobota 16. září v čase od 7:00 do 22:00 hodin, 

místem konání voleb je standardně sál obecního úřadu.

 

Úvaha: „Předvolební snění“

Našla jsem si na Wikipedii, že zasedání = schůze dvou 

nebo více osob za účelem projednání nějaké záležitosti. 

Zasedání zastupitelstva je tudíž čas, kdy mají jeho členové 

o věcech avizovaných předem v povinně zveřejněném 

programu jednat, abych i já – občan, který zastupitelem 

není, viděla, jaký má na probírané věci zastupitel xy názor. 

Pestrá zastupitelstva, skládající se z více jak dvou nejen 

názorových uskupení se pak dohadují, argumentují 

a následně hlasováním se ukáže, jak „věc“, ať už je to 

uzavření smlouvy, výběrové řízení, cena prodávaného 

majetku nebo rozpočet, dopadne. O tento zážitek, nebo 

lépe řečeno střet názorů a argumentací mohu být 

ochuzena, pokud není zastupitelstvo pestře poskládáno, 

zejména kdy kandiduje pouze jedna strana – sdružení.  

Někdo namítne: „ale vždyť oni se také neshodnou, i když 

jsou z jedné strany, přijďte se podívat, jak se dohadují“. 

Pravda, na to žádný argument není. To je v pořádku. 

Správně. Dohadují se. Co když se ale nedohadují? Schůzi 

řídí starosta, který hovoří k občanům, jako by sedělo  

 

 

zastupitelstvo v hledišti. S přehledem vysvětluje, co se 

bude schvalovat – nikoli projednávat. Zeptá se, zda má 

někdo z přítomných připomínku, a protože nikdo z 

přítomných zastupitelů žádnou připomínku nemá (také 

proč by měl, když už se bude schvalovat), pak dotaz, kdo 

je pro a zastupitelstvo jako jeden muž, ruce nahoru, a je 

schváleno. Schvalující zastupitelé jsou v klidu. Dotazy 

z hlediště zodpoví starosta, protože ten tomu přeci rozumí 

nejlíp, když to dal na program a v hlavách jim zřejmě 

běhají myšlenky: já tomu beztak nerozumím – u smlouvy 

nejsem právník, u rozpočtu nejsem účetní, u prodávaného 

majetku nejsem realitka nebo obchod s použitým zbožím. 

„To je zlý sen“, pomyslím si. „Fuj, to přeci nemůže nikde 

existovat“. Ale co když… 

A teď nevím, byl to zlý sen anebo to mohla být skutečnost? 

Starosta = ředitel zeměkoule, to by bylo terno, ale proč by 

pak byly ty volby. Nevadí, vyspím se a věřím, že nejen 

ráno bude moudřejší večera. 

(autor: AlH) 
 

 

Akce pro děti i dospělé, které plánujeme 

V této rubrice přinášíme informace k několika málo plánovaným akcím, které máme v plánu pro Vás zorganizovat. Jak 

už jsme však uvedli v předchozím čísle našeho občasníku, budeme rádi, když i Vy budete aktivně přispívat k obnovení 

a rozvoji našeho společného nejen sportovního, ale i kulturního života. Budeme velmi rádi, když se připojíte nejen jako 

účastníci akcí, a zkusíte přijít s jakýmikoliv náměty či sami zkusíte nějakou akci zorganizovat. Uvítáme každý nápad 

i pomocnou ruku. 
 

Rozloučení s létem na Sokolském hřišti: 

❖ soutěže pro děti; 

❖ start cca v 15:00 hodin. 
 

sobota 23.9.2023 

Pěší výlet do Lidic (a zpět) s přednáškou o historii obce, prohlídkou památníku Lidice, 

pietního místa a s možností oběda v restauraci Lidická Galerie (na náměstí): 

❖ trasa je dlouhá cca necelých 8 km, částečně po silnici a jinak po polních cestách 

a cyklostezkách, vhodná pro všechny věkové kategorie; 

❖ sraz před obecním úřadem ve Velkém Přítočně v 9:00 hodin; 

❖ předpokládaný návrat cca v 15:00 hodin. 
 

sobota 7.10.2023 

Cestovatelské vyprávění s fotografiemi říjen/listopad 
 

Podrobnější informace k pořádaným akcím budou vždy včas zveřejněny. 
 

Mikroregion údolí lidického potoka zorganizoval pro seniory výlet na zámek ve Zruči nad Sázavou. Možnost přihlášení 

byl stanoven do 20. srpna 2023, takže jsme bohužel nemohli o této skutečnosti, díky plánovanému pozdějšímu termínu 

vydání občasníku, informovat. Na webových stránkách naší obce, ale informace zveřejněna byla, takže věříme, že se 

s některými zájemci sejdeme 12. září, kdy se výlet koná, v autobuse. 
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Rady – nápady – doporučení 

Svazek obcí Mikroregion údolí Lidického potoka 

(MULP), jehož je obec Velké Přítočno členem, jistě mnozí 

znají z došlých faktur za stočné. Ale víte, že 

MULP kromě provozování čistírny 

odpadních vod také dvakrát do roka 

vyhlašuje Malý dotační titul, kterým 

finančně podporuje činnosti spolků, klubů či 

zájmových kroužků členských obcí? 

V případě, že uskupení nemá právní 

subjektivitu, může o podporu požádat naše obec. 

Každá organizace může podat žádost dvakrát ročně 

(obvykle jaro a podzim) a podpora je až do výše 80% 

nákladů na projekt. Maximální výše podpory činí aktuálně 

7.000,- Kč.  

Organizace členských obcí, jak lze zjistit na webových 

stránkách MULP, tuto možnost značně využívají. Je proto 

škoda, že z naší obce žádá o podporu pouze mateřská a 

základní škola. Přitom spolků je v naší obci 

dle registru subjektů osm a i šikovných 

a ochotných občanů, kteří by možná rádi 

zorganizovali různé akce pro občany, od 

mrňat až po dospěláky i v seniorském věku, 

je značné množství. Nemusíme být přeci 

odkázání pouze na akce od obecního úřadu, 

vesměs „na klíč“.  

Podnikatelé také mohou využít bezplatné nabídky svých 

služeb nebo zboží na www.mulp.cz, kde v Menu pod 

nabídkou Adresář firem, naleznete popis jak na to 

i formulář k inzerci. 

(autor: AlH)

 
 

 

Výsledek ankety z minulého vydání – „Elektrokola“ 

Ankety se zúčastnilo pouze 20 spoluobčanů a výsledek 

tedy není z pohledu statistické významnosti zcela 

vypovídající, přesto však něco ukazuje. 
 

Anketní otázka zněla takto:  

Co říkáte na realizaci projektu „elektrokola“?  
  

Odpovědi byly možné tyto:  

a) Hurá, to je dobře, protože to mi tu opravdu 

chybělo.  

b) Dobrý nápad, ale nevím, zda elektrokolo využiji.  

c) Nevidím v tom žádný přínos, podle mě to jsou 

zbytečné obecní výdaje navíc.  

d) Nedokážu to vyhodnotit a ani mě to nezajímá. 

 
 

 

Přísloví – vtip – pranostika 

„Haló, volám ohledně toho 

hlídacího psa, kterého jste nám 

prodal. Jak to máme zařídit, aby 

nás pustil domů?“ 

 

Povídají si dva zaměstnanci pošty, třídící dopisy podle PSČ: „Kdes byl letos 

na dovolené?“ 

„Týden u bráchy v 252 47 a 14 dní u rodičů v 782 05.“ 

„No mně to s 659 60 nevyšlo, tak jsem byl jen ve 257 40 na chatě.

 

Občasník je vydáván nejen díky finanční podpoře členů sdružení nezávislých kandidátů „Pro zachování charakteru a 

tradic našeho Přítočna“, ale i díky podpoře našich příznivců. 

Chcete-li také přispět, zde je číslo účtu sdružení vedeného u KB a.s.: 123-7690070277/0100. 
 

Vychází jako občasník. Ročník 23, číslo 2, září 2023, výtisk zdarma. 
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